



Protokoll
ÖSTERSUND 2004-06-06

Protokoll vid Styrelsemöte JRA 04-06-06 kl 14.00

Plats: Klubbstugan ”Torpet”.

Deltagare: SZW, IKQ, GHN, CVM, FVG WQF

- § 1. Ordförande hälsade välkomna och förklarade styrelsemötet för öppnat.
- § 2. Per/WQF utsågs till dagens justeringsman.
- § 3. Föregående mötes protokoll upplästes och lades till handlingarna.
- § 4. Rapporter:
Kassa
Holger redogjorde för läget.

SI9AM:

WPX kördes några veckor sedan. 2 tyska amatörer kommer upp under SAC och hjälper till under testen. Mastvagnen rullar hem under kommande vecka.

Samband

Inget deltagande i fjällori detta år. Nästa rally i slutet på augusti.

Torpet

Styrelsen storstädat torpet i dag med gott resultat.

Internet-överföringen från Torpet, Hinken redogjorde för läget.

Läget på 80 m ant, vertikalen måste åtgärdas. 160 m ant måste helt rekonstrueras.

Contest

MT rullar påhyggligt. Klubben vann cw-delen i maj.

Fundering på SAC multi/singel, finns intresse för detta. Info och upprop läggs ut på hemsidan.

VHF

Inget särskilt.

Repet

Arbetsgrupp åker till Åre i närtid. (några veckor)

Planer på kylfläkt för R6 finns. Jan-Bertil har inte fått tag på rätt personer på kommunen, han fortsätter att söka.

Packet

Antenn-byte på gång.



Hemsidan

Sidan uppdaterad med bilder. Besöksstatistiken visar att den har fördubblats under senaste året, mycket glädjande.

§ 5 Beslut i samband med rapporter
Inga

§ 6 Aktiviteter under sommaren/hösten.
SI9AM aktivitet, radiokörning som vi är ansvariga för, 7 och 28 augusti mellan kl 12.00-16.00 bägge dagarna. (portabelkörning från parken). Intresserade villiga operatörer anmäler sig till CVM/Lars.

Besöksresa till SI9AM i klubbens regi kommer att genomföras under hösten. Sättet att genomföra den diskuterades. Det beror naturligtvis på hur många som anmäler sig. Den 28 aug kan vara ett bra datum för ett sådant genomförande vilket också beslutades. Info kommer på hemsidan gm Lars/CVM försorg.

Månadsmötena diskuterades. Viktigt att vi har aktivitet på dessa möten. Idé-uppslag bollades upp på bordet. Första månadmötet i höst (12 aug) kommer att behandla information om SI9AM gm Lars/CVM försorg.

CVM föreslog att en kväll ta upp Jan/HJZ ang QSL hanteringen (oktober månad). September månad handlar om APRS. Packet i november, Glögg i december och Januari visas video DX-exp. Feb föredrag av SM0AGD/Erik. Mars är det årsmöte. Ovanstående är tankarna och kontakt skall tas med vederbörande för att se om dom kan.

§ 7 Konstituering av styrelsen, firmatecknare.
Beslutades att Kassören Holger Jansson/FVG (XXXXXX-XXXX) och ordföranden Sven-Henrik Östborg/SZW (XXXXXX-XXXX) att var för sig teckna föreningen Jemtlands Radioamatörer.

§ 8 Övriga frågor
Jan-Bertil redovisade SM3DMP gåvobrev av slutsteg och nätagg till JRA som legat på Torpet under några år.
Lars/CVM tog upp idén med att köpa in en HF-rig för portabelkröande om och när klubben har ekonomi för detta. Skulle kunna fungera som "uthyrningsmaskin" när den då inte används i klubben. Frågan diskuterades inom styrelsen och idén är mycket tilltalande.

§ 9 Nästa styrelsemöte beslutades att genomföras söndagen den 8 augusti kl 14.00, plats enligt senare.

§ 10 Ordföranden tackade styrelsemedlemmarna för väl genomfört möte och förklarade mötet för avslutat.



Jemtlands
Radio Amatörer

Sekreteraren

Sid 3 (3)

Tommy Häll/3IKQ
Sekreterare

Per/WQF
Justeringsman

Ordförande
SM3SZW
Sven-Henrik Östborg
063-447 47

Kassör
SM3FVG
Holger Jansson
0640-123 10

Sekreterare
SM3IKQ
Tommy Häll
063-18 01 86

Hemsida
www.sk3jr.se
Postgironummer
. 41 92 46 - 4